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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 13.05.2025 kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Ejnar Hobolth, Vidar Pedersen, Lotte 
Nielsen og Bente Siggaard Andersen 

 
Fraværende:   
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Evaluering af 
generalforsamling og 
konstituering 

Generalforsamlingen forløb godt, med deltagelse af 44 
medlemmer. 
Der lægges op til at næste generalforsamling afholdes 
onsdag. Referat fra generalforsamling blev godkendt. 
Bestyrelsen fortsætter med samme konstituering. 
Formand :Kathrine Borregaard 
Kasserer: Ejnar Hobolth 
Turneringer: Tommy Andersen 
Indkøb: Vidar Pedersen 
Bridgehuset: Keld Kjær 
Rengøring og kortlægning: Lotte Nielsen 
Hjemmeside, it og medlemmer: Bente Siggaard Andersen 

 
 

Kommende 
Arrangementer 

Sommerhold. Der er ved deadline kun tilmeldt 2 hold. Det 
besluttes at turneringen aflyses. 
Hjælperfest den 6.6 kl. 17.30. 
Kathrine udsender invitation til de medlemmer, der har 
hjulpet i klubben i løbet af sæsonen. Lotte bestiller en 
ekstra rengøring og kort. Tommy arrangerer turnering. Keld 
sørger for mad.  
Kathrine har været i dialog med Hirtshals Bridgeklub, der er 
truffet aftale om at holde sølvpoint den 25.4 (BKNord) 26.4 
(Hirtshals). Det skal afklares om weekenden er i konflikt 
med andre arrangementer. 

 

Kommende sæson Medlemmerne opfordres til at betale kontingent via 
bankoverførsel.  
Ejnar og Tommy vil arbejde på at finde en løsning, for 
tirsdag eftermiddag, så der undgås oversiddere. 
Der mangler fortsat TL torsdag aften. Kathrine og Keld 
arbejder fortsat på sagen. 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Undervisning BK Nord er indstillet på fortsat at deltage i 
undervisningssamarbejdet med Aalborg BK, men der bør 
være en mere ligelig fordeling af kursister mellem 
klubberne. 
Dialog med Aalborg BK om hvordan vi planlægger og 
afvikler undervisningen. 
Når kurset er tæt på afslutning, skal kursisterne 
præsenteres for en samlet liste over de spilletilbud 
klubberne tilbyder. 
Det skal undersøges om Kim og Birthe kan være fælles om 
undervisningen. Det skal undersøges om der kan findes 2 
faste medlemmer, der kan deltage i undervisningen. 
Kathrine foreslår Aalborg BK at der afholdes møde om 
undervisning før sommerferien.  

 

Udlejning Bridgehuset Der skal udarbejdes revideret aftale med Aalborg BK. Den 
nye aftale skal gerne forhandles inden sommerferie. 
Lejebetingelse tilrettes, BSA kommer med oplæg. 
Øvrige lejekontrakter indeksreguleres iht. aftale 

 

Økonomi Intet nyt  
Bridgehuset Utæt tagnedløb, Keld kontakter Steka. 

Renovering af kontor afventer Aalborg Kommune. 
 

Evt.   
Næste møde  Torsdag den 26.06.2025 kl. 17.00  

 
 
 


